
Zápis školské rady při organizaci  

Gymnázium a Střední průmyslová škola elektrotechniky a informatiky, Frenštát 
pod Radhoštěm, příspěvková organizace 

Datum: 8. 3. 2022 v 16.00 

Místo: ředitelna školy 

Přítomni: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D., Ing. Miroslav Halatin, PharmDr. Lucie 
Gajdušková, Šárka Hanusová, Mgr. René Gráf, Mgr. Zuzana Strnadlová, + ředitel 
školy Mgr. Richard Štěpán, 

Program jednání:  

1. seznámení ŠR se zprávou o hospodaření 
2. informace o průběhu 1. pololetí školního roku 2021/2022 
3. informace o mezinárodní spolupráci školy 
4. informace o realizaci projektu OKAP 
5. informace o možnostech ubytování na DM 
6. personální změny 
7. diskuze 

 

 

 

Průběh jednání a hlasování: 

Jednání ŠR zahájil a vedl ředitel školy. 

• Ředitel školy zahájil jednání ŠR a přivítal přítomné. 
• Ředitel školy pověřil zapisovatelem jednání ŠR Mgr. Zuzanu Strnadlovou, ŠR 

hlasováním schválila ověřovatelem zápisu PharmDr. Lucii Gajduškovou. 

Ad 1) Ředitel školy seznámil školskou radu se zprávou o hospodaření za rok 2021. 
Informoval o výsledku hospodaření a výsledku vedlejší hospodářské činnosti školy. 

Ad 2) Mgr. René Gráf seznámil školskou radu s výsledky vzdělávání za 1. pololetí 
školního roku 2021/2022, s přípravou na maturitní a závěrečné zkoušky a zapojením 
žáků do vědomostních soutěží a přehlídek. 

Ad 3) Mgr. Zuzana Strnadlová seznámila školskou radu se zapojením školy do 
mezinárodních mobilit a spolupráce. Seznámila s problémy, které je potřeba řešit 
z důvodu epidemie covid 19 a z důvodu válečného konfliktu. 

Ad 4) Ředitel školy informoval členy ŠR o realizaci projektu OKAP II, realizaci učebny 
kreativity a 3D tisku, učebny robotiky, jazykové laboratoře, knihovny a zázemí pro 



žáky a přípravou zázemí pro kariérového poradce. Informoval o vývoji realizace 
stavby nové sportovní haly. 

Ad 6) Ředitel školy informoval členy školské rady o připravovaných personálních 
změnách ve škole. 

Ad 7) V diskuzi ředitel školy informoval členy ŠR o jednáních se zastupiteli města 
Frenštát pod Radhoštěm, informoval o budování učebny kreativity, učebny robotiky a 
nové knihovny ve škole. Ředitel školy informoval o zapojení žáků do mimoškolních 
aktivit, o školních klubech a zájmových kroužcích. 

Proběhla volná diskuse členů ŠR, ředitel ukončil schůzi. 

 

Usnesení: Školská rada 

č.1 schvaluje PharmDr. Lucii Gajduškovou ověřovatelem zápisu. – 6/0/0 

č.2 bere na vědomí zprávu o hospodaření školy za rok 2021 - 6/0/0 

 

 

Zapsala: Mgr. Zuzana Strnadlová……………………………………… 

 

Ověřil: PharmDr. Lucie Gajdušková …………………………………….. 

 

Předseda: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D. ……………………………….. 

 


